
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 16. KVĚTNA 2018  
 
Přítomni (8): doc. Jan Jiraský, Ph.D. (předseda), prof. Miloš Jelínek, doc. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D,  OA 
MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., OA MgA. Helena Weiser, MgA. Martin Hroch, BcA. Ivana Pavlů, BcA. 
Jiří Najvar   
 
Omluveni (1): doc. Roman Novozámský (místopředseda)  
 
Hosté: prof. Jindřich Petráš (děkan HF JAMU), doc. Jana Goliášová (proděkanka HF JAMU), Mgr. 
Martin Prokeš (právník JAMU) 

 

 
1. Předseda senátu zahájil zasedání, přivítal přítomné a konstatoval, že senát je usnášeníschopný.  
Seznámil přítomné s programem zasedání, které bylo svoláno za účelem projednání resp. schválení 
nového Statutu HF JAMU, podmínek pro přijetí do všech stupňů studia na HF JAMU a rovněž 
vyhlášek pro přijímací řízení ke studiu ve všech třech stupních studia.   
 
2. Předseda zahájil projednání návrhu nového Statutu HF JAMU, který předložil děkan fakulty.  
Senátorky a senátoři vznesli drobné pozměňovací návrhy zejména v částech Preambule, čl. 3, čl. 6, čl. 7, 
Příloha č. 3 a Příloha č. 4, přičemž většina návrhů vedla k drobným změnám textu statutu. Takto 
zpřipomínkovanou podobu Statutu HF JAMU si děkan osvojil a předseda dal hlasovat o schválení 
statutu. Pro: 8, proti: 0. Senát schválil nový Statut HF JAMU.  
 
3. Dále senát projednal děkanem předložené a studijní proděkankou přiblížené Podmínky pro přijetí ke 
studiu na HF JAMU. Předseda dal hlasovat o jejich schválení. Pro: 8, proti: 0. Senát podmínky schválil.  
 
4. Senát projednal obdobně ke schválení předložené Podmínky pro přijetí do doktorského stupně studia na 

Hudební fakultě JAMU. Drobné připomínky se týkaly zpřesnění požadavků interpretační nebo 

kompoziční nebo produkční úrovně v části II., též pořadí, v němž jsou praktické a teoretické disciplíny 

uvedeny.  Předseda dal hlasovat o schválení zpřipomínkované podoby, kterou si děkan osvojil. Pro: 8, 

proti: 0. Senát podmínky schválil.  

5. Senát projednal děkanem ke schválení předložené dvě stejnojmenné Vyhlášky pro přijímací řízení ke 

studiu v akademickém roce 2019/20, jednu pro bakalářské a jednu pro magisterské studium. Upřesněn 

byl bod týkající se vyjádření foniatra u uchazečů v oboru Zpěv (termín dodání), dále byla sjednocena 

výše poplatku za přijímací řízení. Děkan si upravenou podobu vyhlášek osvojil. Předseda dal hlasovat 

o schválení. Pro: 8, proti: 0. Senát vyhlášky schválil. 

Zasedání opustili I. Mikesková, I. Pavlů a J. Najvar. Senát zůstává nadále usnášeníschopný.    
 
6. Senát projednal děkanem ke schválení předloženou Vyhlášku pro přijímací řízení ke studiu           
v akademickém roce 2019/20 – Doktorské studium studijního programu Hudební umění. Drobné formulační 
změny byly provedeny v bodech 2 a 6. Děkan si pozměněnou podobu vyhlášky osvojil. Předseda dal 
hlasovat o schválení. Pro: 5, proti: 0. Senát vyhlášku schválil. 
 
7. Předseda poděkoval přítomným senátorkám, senátorům a hostům za účast i spolupráci a ukončil 
zasedání. 
 
  
 
 
 
Zapsal:  Jan Jiraský, 
předseda AS HF JAMU  
 


